

**No. 70318**

**Certificate of registration**

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

**No. 56193. Belgium and North Atlantic Treaty Organization**

Agreement modifying and complementing the agreement signed in Brussels on 12 May 1967 between the Kingdom of Belgium and the Supreme Headquarters Allied Powers Europe on the special conditions applicable to the establishment and operation of this headquarters on the territory of the Kingdom of Belgium (with annex).  
Brussels, 10 September 2013

Registration with the Secretariat of the United Nations:  
Belgium, 26 October 2020

Done at New York on 30 March 2021

For the Secretary-General



**Certificat d'enregistrement**

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

**No. 56193. Belgique et Organisation du Traité de l'Atlantique Nord**

Accord modificatif et complémentaire à l'accord signé à Bruxelles le 12 mai 1967 entre le Royaume de Belgique et le Quartier général suprême des forces alliées en Europe concernant les conditions particulières d'installation et de fonctionnement de ce Quartier général sur le territoire du Royaume de Belgique (avec annexe).  
Bruxelles, 10 septembre 2013

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  
Belgique, 26 octobre 2020

Fait à New York le 30 mars 2021

Pour le Secrétaire général